
 
 
 
 

 
 

ΑΡΙΘ.ΠΡΩΤ. 798ΗΥ                       ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥΠΟΛΗ 10-7-2025 
Προς 

Διοικητή της 4ης Υ.ΠΕ. Μακεδονίας και Θράκης 
Δρ. Μπογιατζίδη Παναγιώτη 
 

Κοιν.: Πίνακας αποδεκτών 
Αξιότιμε κ. Διοικητά, 

Με το άρθρο 8 του Ν. 5161/2024, θεσπίστηκαν μη οικονομικά κίνητρα προσέλκυσης και παραμονής ιατρών 
σε προβληματικές και άγονες περιοχές. Και συγκεκριμένα: 

… » Ειδικευμένοι ιατροί και οδοντίατροι κλάδου Ε.Σ.Υ., μετά τη συμπλήρωση τριών (3) συνολικά ετών 
πραγματικής υπηρεσίας σε υγειονομικές δομές, οι οποίες βρίσκονται σε προβληματικές και άγονες περιοχές 
κατηγορίας Α' ή πέντε (5) συνολικά ετών πραγματικής υπηρεσίας σε υγειονομικές δομές που βρίσκονται σε 
προβληματικές και άγονες περιοχές κατηγορίας Β', μετατίθενται υποχρεωτικά έξι (6) μήνες, μετά την υποβολή 
σχετικής αίτησης, με απόφαση του αρμόδιου οργάνου του Υπουργείου Υγείας, διατηρώντας τον βαθμό που 
κατέχουν στη θέση αυτή, σε υγειονομική δομή οποιασδήποτε περιφερειακής ενότητας της χώρας, εφόσον 
υπάρχει κενή οργανική θέση της οικείας ειδικότητας…» 
 Συνάδελφος ιατρός που υπηρετεί στο Κ.Υ. Σαμοθράκης από 13/11/2020 ως παιδίατρος, άγονη περιοχή 
τύπου Α’, έχει καταθέσει προς την 4Η ΥΠΕ, στις 11/12/2024 αίτηση μετακίνησης με Αρ. Πρωτοκόλλου 60173 4ΥΠΕ. 
 Παρακαλούμε ενημερώστε μας αν υπολείπονται κάποιες ενέργειες ή αν δεν πληρούνται οι προδιαγραφές 
για την μετακίνησή του.  

Επίσης αναφέρουμε ως επιτακτική ανάγκη και δεν έχει γίνει από το Υπουργείο, η πρόβλεψη να 
προκηρυχθεί άμεσα και επειγόντως η θέση που αφήνει κάθε γιατρός χρησιμοποιώντας τη διάταξη αυτή του 
νόμου. Αυτό προϋποθέτει την άμεση προκήρυξη και πλήρωση της θέσης που αφήνει. Είναι απαραίτητο λοιπόν 
(και με το φόβο ερήμωσης από γιατρούς των μικρών περιφερειακών νοσοκομείων άγονων τύπου Α') ότι εντός 
των 6 μηνών με τη χρήση του νόμου αυτού, θα πρέπει να έχει όχι μόνο προκηρυχθεί, αλλά και πληρωθεί 
με διαδικασίες ταχύτατες η θέση του γιατρού που μετατίθεται. 

Ενδεικτικά αναφέρουμε το Νοσοκομείο Διδυμοτείχου, όπου πολύ πρόσφατα μετατέθηκαν δύο γιατροί 
(με την παραπάνω δυνατότητα του νόμου), από την Παθολογική κλινική (η οποία αντιμετωπίζει σοβαρότατο 
πρόβλημα με την παραμονή πλέον μόνο ενός γιατρού, του Διευθυντή, εκ των τεσσάρων οργανικών θέσεων) και 
από την Ορθοπεδική κλινική, των οποίων οι θέσεις δεν έχουν ακόμα προκηρυχθεί! 
 Σας ευχαριστούμε εκ των προτέρων για την απάντησή σας, και είμαστε στην διάθεσή σας για κάθε 
διευκρίνιση και συνεργασία. 

Για το Δ.Σ του Ι.Σ.Ε. 
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ΧΑΤΖΗΠΑΠΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ                                                               ΒΑΛΚΑΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 
 

 



               Πίνακας αποδεκτών 
1. Υπουργό  Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
2. Αναπληρώτρια Υπουργό Υγείας, κα Ειρήνη Αγαπηδάκη 
3. Υφυπουργό Υγείας κ. Δημήτρη Βαρτζόπουλο  
4. Υφυπουργό Υγείας κ. Μάριο Θεμιστοκλέους 
5. ΠΙΣ - ΙΣ 

 


